
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Sluníčko Montessori 
ze dne 28.4.2020 

Přítomni: 
Jan Dovrtěl, Jolana Šulová, Radka Čáslavová, Vedrana Mahmutovic Parczewska, pí. Schweigl 

Zápis: 
● nové volby do školské rady - příští rok 
● ZŠ stále generuje finanční ztrátu, reálné náklady na dítě 6000,-Kč/měs  
● z těchto důvodů proběhne do konce července stěhování ZŠ do objektu MŠ na Náměstí 28.října. 
● do konce července 2020 výpověď na Černopolní 37a  
● zde bude pro ZŠ 3. + 4. patro, 1. a 2. školková patra 
● větší zahrada, altán, polytechnická a environmentální výchova 
● nová koncepce vzhledem k objektu = větší propojení žáků se školkou a druhým stupněm 
● 3 páťáci - 2 odchází na gymnázium, z toho důvodu budeme řešit otevření 2. stupně až za rok 
● navýšení školného na 4.900,-Kč novým žákům na 12měs (bude včetně družiny), u současných žáku 

se navýšení bude projednávat individuálně, minimálně však 4600,-/měs. Školné na druhém stupni asi 
5.900,-Kč/měs na 12měs 

● rodičům se rozešle informační email, a dle koronavirové situace se svolá třídní schůzka 
● od příštího roku dobrovolný druhý jazyk němčina, pro cizince pokračují hodiny češtiny 
● výsledovka stav k 31.3.2020 
● nápad na adaptační kurz v září - výjezd pro celou školu, bude se řešit dle aktuální situace. Zatím se 

akce mimo školu nedoporučují. 
 

 
V Brně dne 28.4.2020 
 
 
 
 

--------------------------------------------------- 
Podepsal: Jan Dovrtěl 


